
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemötet i Gävleborgs Bridgeförbund. 
 
Söndagen den 30 mars 2014 i Söderhamns BS lokal i Söderhamn. 
 
 
Närvarande: 
Marie Svensson 
Marianne Melchior Ericson  
Pierre Winberg 
Kent Maltein 
John Ekdahl 
Lars-Gunnar Svangård 
Zennica Hammar 
 
Frånvarande: 
Ann Fagerberg  
 
 
 
§ 1 Mötesordförande Marie Svensson förklarade mötet öppnat. 
      Till mötessekreterare utsågs Marianne Melchior Ericson. 
 
§ 2 På tematräffen i november förra året togs beslut om att alla klubbar ska utse minst en representant från sin klubb 
som ska sitta med i styrelsen. Det verkar ha fungerat bra eftersom alla de större klubbarna nu är representerade i 
styrelsen. KM-frågan ang. om vi ska ha gemensamma rekommendationer/regler ang. vilka som får delta i KM 
(stödmedlemmar?) som väcktes på tematräffen hänskjuter vi till nästa möte. Alla i styrelsen får kolla på sina klubbar 
hur man gör där i dags läget till nästa möte. 
 
TL steg 1 kursen som hölls i Sandviken 1-2 mars var det en handfull som klarade teoriprovet av 13 deltagare. 
 
Alla protokollen gicks igenom och lades till handlingarna, årsmötet, tematräffen och januarimötet. 
 
§ 3 Ekonomin: Är tämligen god. Marianne hade dagen innan fått alla handlingar och annat så hon hade inte hunnit 
kolla igenom detta. Återkommer på nästa möte. 
Marianne fick i uppdrag att skriva en ”mall” på vilka avgifter som går till Förbundet och vilka avgifter vi själva behåller i 
DM-kval, -finaler och ev. andra tävlingar som GBF står som värd för. 
 
§ 4 Vi konstituerade om oss eftersom Ann frånsagt sig kassör jobbet. Se separat protokoll. 
 
§ 5 Pierre fick i uppdrag att så snart som möjligt göra ett förslag till upplägg för DM-lag kval och final. Vi beslutade att 
vi kör på 10 lag i finalen. Förslaget är att finalen går i Gävle. Kent fick i uppdrag att kolla med Gävle BK om detta. 
Vi tänkte införa ett Lågfärgsrally där vi har ett Ruterrace, ett Klöverrace och ett både och race. 
Tanken är att vi ska be varje klubb att ordna en sådan tävling, (heat). Kent fick i uppdrag att kolla om GBF är en 
”klubb” och vilket minsta antal brickor är för att få spela en silvertävling. 
 
§ 6 Bridgerallyt: Zennica fick i uppdrag att fråga om Hudik kunde ha en silvertävling för att få lite fler tävlingar i 
Bridgerallyt. Vi beslutade att till nästa säsong så ska även DM-lag och andra silverlagtävlingar t.ex. Gävles 
silverlagmixedtävling även ingå i Bridgerallyt. 
 



 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

§ 7 DM-tävlingarna: 
 
DM-damer kval på klubbarna den 11/10-2014. (Simultan) 
DM-mixed final + årsmöte 15/2-2015 Skutskär? Fadder: Marianne/Ann 
DM-lag final 7-8/3-2015 Gävle? Fadder: Kent 
DM-par final 28/3-2015 Sandviken? Fadder: Lars-Gunnar 
 
DM-dam final 5/4-2015 Hudiksvall? Fadder: Zennica 
DM-veteraner final 26/4-2015 Söderhamn? Fadder: John 
DM-HigLow (tidigare DM-nygammalt) final 29/11-2014 Gävle? Fadder: Kent 
DM-singel final på hösten ev. nov el. dec. Bollnäs? Fadder: Marie/Pierre 
 
Kent, John och Lars-Gunnar kollar med sina klubbar angående när deras silvertävlingar ska gå på deras klubbar som 
de brukar ha varje år. 
 
§ 8 Faddrar: Se föregående punkt. 
 
§ 9 Förslag är att ha nästa tematräff i Söderhamn den 18/10-2014. En uppgift att ta på tematräffen är 
erfarenhetsutbyte för TL. 
 
§ 10 Utbildning: Pierre kan hålla i en TL steg 1 kurs på två olika tillfällen, inte en hel helg. Förslagsvis en tidigt i 
september. Marie kollar om någon i Förbundet kan komma och hålla en TL steg 2 kurs i vår 2015. Hon kollar också 
med Dalarna om de är intresserade av detta. 
 
§ 11 Tävlingsledare: Vi har brist på TL i distriktet. Pierre kan åka ut till klubbarna och hålla ett föredrag om etik och 
vett vid bridgebordet. Men klubbarna måste själva be om detta. Ersättning till honom för detta betalas av GBF. 
 
§ 12 Festkommitté Gävleborgs BF 65 år: Kent kollar med Orbaden om priser och förslag på datum. Som backupplan 
har vi Gävle BKs lokaler. 
 
§ 13 Bussresa till Örebro i sommar: Vi kör på detta i år också. Marie kollar med Annika Bengtzon. Ev. en Hudikbuss. 
 
§ 14 Bidrag till junior: Vi har tagit ett mailbeslut på att vi betalar halva kostnaden för avgiften för lägret i Påsk och JNM-
par. Vi beslutade nu att generellt kommer vi att betala halva kostnaden för alla juniorer från distriktet som deltar i läger 
och liknande i Sverige som arrangeras av Förbundet.  
För Påskhelgen är det fyra juniorer från Bollnäs, två från Hudik och en från Skutskär. 
Reseersättningen för juniorer som reser inom Sverige är halva biljettkostnaden på billigaste färdsätt samt 20 kr/mil för 
dem som åker med bil (bilarna bör fyllas om möjligt) 
För alla önskemål om bidrag från GBF vad gäller juniorer så vill vi ha dem i förskott annars blir det inga pengar. 
 
§ 15 Distriktstämma på Ålandshav: Beslut togs om att vi åker på detta som går den 19-20 september 2014. Om man 
vill ha egen hytt så går det bra att boka det. Vill man ta med sin partner så går det också bra. Vi ska försöka förboka 
P-platser på terminalen. 
 
§ 16 Övriga frågor: 

- Gnarp: Zennica ska prata med dem och erbjuda dem hjälp med Ruter/Spader. 
- Gymnasiekampen: Försöka ha den på hösten 2015. Vi ska börja spåna på detta för att försöka få ihop till 

detta. 
- Marie ska kolla hur dropbox fungerar så vi kan lägga dokument och annat i den så alla får tillgång till dem på 

ett enklare sätt än att skicka mail. 



 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
§ 17 Nästa möte: Vi beslutade att ha nästa möte den 22 maj 2014 kl. 18:00. Då som ett Zoom möte över datorerna. 
Kent kollar upp hur det fungerar. 
 
§ 18 Avslutning: Marie tackade alla för att ha närvarat och för ett givande möte. 
 
 
 
 
 
Vid Protokollet dag som ovan: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Marianne Melchior Ericson   Marie Svensson 
Tf. sekreterare     Ordförande 


